



Protokoll - TRaM 02, HT24

Onsdag den 4:e december 17.15

Närvarande:

Temagrupsrepresentanter: Olivia Scherlund (IBI), Felix Wennerstein (IBI), Emilia Östholm (GNM), Vendela Lindholm (GNM), Emil Öberg (GNM), Kristina Fridman (ERL), Martina Karlsson (ERL), Mårten Nilsson (CREN), Isa Olsson (CREN), Alice Carlsson (NSPR), Diana Skogastierna (NSPR), Alexander Camp (VF). Tema GEN och PU: Frånvarande.

LiMUR: Dag Rydén (TA)

Dagordning

1. Mötets öppnande **17:15**
2. Välkomna, presentationsrunda & närvarokontroll
3. Kort självpresentation från nya TA
4. Godkännande av dagordning, öppning för tillägg
5. LiMUR informerar

TA informerar om att gällande Läkarprogrammets ekonomi har det på PU-L tagits beslut kring minskande i timmar för vissa funktioner inom Läkarprogrammet, främst administrativa funktioner. Mer information hittas på LISAM. Vidare har man under det senaste Digitaliseringsrådet diskuterat vikten av att få in grundkunskaper i AI in i utbildningen, framförallt riktat mot de som inte nyss avslutat gymnasiestudier. En åtgärd man vidtagit här är AI-dvetskalendern, som syftar till att informera studenter om några av Copilots användningsområden. Slutligen har frågan om huruvida programmet kan bistå med hjälp i rekryteringen av nya temagrupsrepresentanter tagit vidare till programledningen.



6. Rapport från temagrupperna

IBI: Temagruppen har haft 3 möten sedan senaste TRaM, temagrupsrepresentanterna har endast kunnat närvara vid 1. Temagrupsrepresentanterna från IBI efterfrågar representanter från preklin då de nuvarande representanterna ska ut på VFU. Fortsatta schemalägningsproblem, CREN tillägger att deras möten i regel är digitala och på fasta eftermiddagstider. Temagruppen ägnar sig åt revidering av basgruppsfall T2 och T4 tillsammans med temagrupsrepresentanterna. Arbete med upplägget T12 sker även.

GNM: Har haft 4 möten, med minst en representant på vardera. Temagruppens arbete har skett med fokus på termin 7. T7 är generellt sett nöjda då de har uppskattat bland annat inspelade föreläsningar. PBL/EDIT-fall för T1 och T4 är på revidering och likaså gör man om typfall för de kliniska terminerna.

ERL: Förekommer fortsatta schemalägningsproblem. Mötena är av hybridkaraktär och tidigt på dagen. Temagrupsrepresentanterna önskar att möten läggs på eftermiddagar. Temagruppen har arbetat med upplägg av T10 och T12, överseende av olika de studieorternas möjlighet till utbildning, revidering av BG-fall och typfall under VFU. Förslag har kommit upp om att flytta testescancerundervisning till T7. Temagrupsrepresentanterna konstaterar att information från enkäter har fungerat bra. Diskussioner har skett kring att ERL ofta har dubletter med andra teman och hur detta kan åtgärdas i samverkan med andra teman.

CREN: Möte förra veckan. Temagruppen arbetar med revidering av scenarion tillsammans med temagrupsrepresentanterna och schemat T10-T12. Temagrupper konstaterar att de fått positiv feedback på nytt upplägg. Vidare sker samverkansarbete för att ta fram fall som både teman arbetar med (ex. anestesi och intensivvård). Frågor har uppkommit om temadagar på T11.

GEN: Frånvarande, komplettering via mail lydde som följande:

Ortrac: Diskussion om vem/vilka som ska ha behörighet att fylla i. Viktigt att det fortfarande ska vara meningsfull återkoppling. Diskussion om AT, underläkare, amanuenser, etc. ska kunna skriva återkoppling. (VFU har ansvaret ansvar men vill ha återkoppling från Temagrupper).

T7 klinisk farmakologi nöjda

Fältstudie ska ändras till en klinisk reflektionsuppgift (diskuteras med det är temagrupp PU som har det slutliga ansvaret)



Vid tidigare möte diskuterades en samordnad Cosmic-intro: Cosmic är dock olika i olika regioner...
Tyvärr är det därmed svårt att få en samordnad intro.

T6 diagnostik: Temagruppens mål har varit att ändra placeringen till två olika placeringar (1 v vardera) istället för en placering (2 v) som det är just nu.
Dialog har förts med VFU-ansvariga och kliniker. Det finns ett motstånd mot att göra om placeringen (för mycket arbete, ser ingen vinst att samordna). Därmed kommer VT25 samma som nu (Kalmar 1+1 v. Övriga orter: 2v)

Temagruppen presenterar sitt förslag i början av 2025 för implementering HT25: 2 • 1v på samtliga studieorter.

T9 förskrivningskunskap - 2v. Ny undervisning. Ska ersätta/kompensera läkemedelsförskrivning under AT. Behörighet cosmic (studenter lägger in, läkare signerar)

Allmänmedicin T6, K11 - typfallsrevidering skjuts upp till våren. (T12 i framtiden)

Akutsjukvård K11 - Patrik Nyberg tar över introföreläsningar till våren.

Simulering: Eva Tamas ser behovet av att se över alla simuleringar och övningar under hela läkarprogrammet. Patrik kommer medverka från GEN och sammanställa arbetsgrupp för detta.

Slutexamination på T12 - planer på en mer avancerad "OSCE-tenta" (iallafall del av tentamen). Kräver mycket arbete då mer globala perspektiv behöver tas in utan att bedömningen blir för subjektiv.

NSPR: Nyss möte. Temagruppen konstaterar att det ser bra ut på samtliga terminer.

Diskussioner har förts kring MALA3, undervisningen i ögon och öron på T11 och kursmålen på T5. Samtal fördes om att smärtundervisningen T7 har minskat i omfattning utan förändring i lärandemålen, detta är något som temagruppen arbetar med att åtgärda.

Temagrupsrepresentanterna arbetar här för att göra kursledningen och temagruppen medvetna om den omedvetet förlorade undervisningen i bytet från MALA2 till MALA3. Temagrupsrepresentanterna har även noterat att utskickade inläsningsmaterial varierat mycket i kvalitet och att detta måste bevakas. Vidare arbetar temagruppen med typfall som är i revisionsbehov. Slutligen förekom det diskussion kring anatomiamanualer och att den ansvarige för dessa ska gå i pension nästa år. Här trycker representanterna på vikten av att främja temagruppens fortsatta goda kontakt med amanuenserna eftersom att deras undervisning är väldigt viktig.



PU: Frånvarande!

VF: Stora schemalägningsproblem, temagrupsrepresentanten talar om hur temagrupsmöten krockar med VFU (första dagen) och även att möten har lagt direkt efter tentamen. Temagruppen har arbetat med justeringar i fall och föreläsningar samt diskuterat implementeringen av AI i utbildningen. Fältstudier under T5 har fått bra respons. Förslag har uppkommit om att byta plats på NSPR och VF under T5. Diskussion har förts från temagruppens håll kring att många arbeten T8 inte når kursmålen, ibland eftersom de redan från början inte har förutsättningarna att nå dessa. Här har man lagt tonvikt på att enbart godkänna arbeten som har chans att nå målen, ska tentatorerna vara strängare? Kopplat till detta har det uppkommit förslag om att rekrytera fler handledare men att även implementera fler obligatoriska moment under T8. Förslaget är 3-4 obligatoriska moment i veckan och att dessa hade liknat diskussionerna i T5. Dock anser TRaM brett att det är viktigt att bibehålla studentperspektivet och att friheten som kommer med T8 är viktig och uppskattad. Vidare efterfrågar T7 mer gedigen information kring T8, då den tidigare givna informationen upplevs som ottydlig.

7. Diskussionspunkter

7.1 Uppföljning: Schemaläggning av möten. *Har det skett någon förbättring?*

Stor variation mellan temagrupperna i hur väl schemaläggningen har fungerat. Av GNM och CREN framgår det att schemaläggningen fungerar bra medan ERL och VF har fortsatt negativ upplevelse. Förslag kom om att mer försöka efterlikna CREN i att mötena är digitala, på eftermiddagen och i god tid fastställda.

7.2 Uppföljning: Samverkan med kursrepresentanter. *Får temagrupsrepresentanterna tillräcklig och god information i tid?*

Samverkan fungerar väl när temarepresentant kontaktar kursrepresentant. Vissa svårigheter har uppkommit i relation Klin-terminer i med att kurserna är utspridda och svarsfrekvensen på formulär är låg både på Preklin och Klin. En lösningar man har provat på Klin är att be kursrepresentanterna på respektive ort helt enkelt fråga sina kursare om frågor kopplat till utbildning. Problemet med att formulär har låg svarsfrekvens är brett och detta ser mötet som



problematiske. Exempelvis hade ett formulär på T1 endast fått in 9 svar (!). Vidare har förslag kommit upp med att skicka ut listor på vilka som är kursrepresentanter för respektive kurs i början av terminen för att underlätta temagrupsrepresentanternas arbete. Dessutom efterfrågas här att de skickas tider för preklin/klin-KRaM så temagrupsrepresentanterna och kursrepresentanterna kan samarbeta för att närmare utvärdera vissa moment. Slutligen efterfrågas det att man under KRaM tar upp frågan om samverkan på alla orter.

8. Övriga frågor

- Tackaktivitet för utregionaliserade studenter som är förtroendevalda? Det måste inte nödvändigtvis vara en aktivitet utan annan förmån i form av ett litet presentkort eller motsvarande.
- Medskick från NALLE-gruppen: Viktigt att studentrepresentanterna trycker på utökad utbildning i klinisk farmakologi i och med att MALA3-studenter får forskrivningsrätt på examen.

9. Nästa möte: VT25, TA återkommer med preliminärt datum.

10. Mötets avslutande **18:29**